
Styrelseprotokoll nr 3 – 2014

Onsdagen den 12/2 på Marcquesa.

Närvarande: Hans Jungefeldt, Kjell-Åke Wennerholm, Britt-Marie Andersson, Ulla Raaschou.
Clas Murwall,  Eva Petersson, Christel Sörensen och Lill-Inger Kadddik
 

1. Ordförande hälsade alla välkomna och tackade Britt-Marie för att vi fått vara hos 
henne på föregående styrelsemöte och förklarade mötet öppnat.

2.    Föregående protokoll gicks igenom. 

3.    Vårresan är nu fulltecknad och Eva tar emot betalning. Dag 1 tar alla själva med vad 
dom vill ha att äta på golfrundan. Dag 2 ordnar Christel något som vi kan ta med i 
golfbagen. Tävlingsform och andra detaljer meddelas längre fram i februari.

4.    Vad återstår innan årsmötet, kallelse ska aviseras 5 veckor innan årsmötet. 2 
motioner har inkommit och en proposition. 

5.   Rapport från marknadsföringsgruppen Claes Murvall redovisade vad som har hänt 
inom gruppen och såväl annonser i Bulletinen samt en serie annonser i Vikingposten är 
bokade, dessutom har det tagits fram både flyers och visitkort som är tryckta och 
distribuerade.

6.   Rapport gällande prisbordshantering,  styrelsen beslutade att 1/3 skall ha pris i varje 
klass , alla som har sänkt sig ska också erhålla ett pris. Det beslutades också att prisbordet 
ska innehålla samma summa från sponsorer och annonsörer varje vecka och inte bara under 
den dagen vi har en sponsor på besök. Vouchers i olika valörer kommer att fortsättningsvis 
vara det dominerade priset på prisbordet.



 

7.  Övriga frågor : Eva Petersson lade fram den nya budgeten för 2014.  Styrelsen föreslog 
att 2000 euro ska avsättas till marknadsföring även i nya budgeten.

Styrelsen beslutade att matrikeln var klar för tryckning . Antalet som trycks ska vara 500 st.

 

Nästa möte 11/3  klockan 10.00 på Marquesa.

Ordförande Vid protokollet

Hans Jungefeldt Lill-Inger Kaddik


